
Rada Miejska w Nowym Dworze Gdańskim 

 

Protokół nr XLIII z Sesji w dniu 27 stycznia 2022 roku 
Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:37 tego samego dnia. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bieliński 

2. Henryk Brzozowski 

3. Beata Gołębiowska 

4. Zbigniew Koćko 

5. Wojciech Krawczyk 

6. Marian Laskowski 

7. Ryszard Łabędzki 

8. Wioletta Przyborowska 

9. Krystyna Rudzińska 

10. Tomasz Sieklucki 

11. Dorota Sobocińska 

12. Witold Staszewski 

13. Krystyna Tokarska 

14. Radosław Wójcik 

15. Paweł Zawiliński 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

Sekretarzem Obrad została Wiceprzewodnicząca Rady D. Sobocińska 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny R. Wójcik ścieżka rowerowa Stawiec Tuja. Wiemy, że już przetarg jest przetarg się odbył 

wykonawca wyłoniony, gdyby Pan zechciał powiedzieć zaczynamy, kiedy, kiedy kończymy jakie 

takie drobne dane techniczne, jak by Pan pamiętał. Jaka szerokość ścieżki, czy jest 

okrawężnikowana.  Pytam dlatego, bo to tak pójdzie w świat   

Burmistrz J.Michalski - wyłoniliśmy wykonawcę. Wykonawca od momentu podpisania umowy, ma 

24 tygodnie na wykonanie pracy, czyli w czerwcu powinniśmy mieć ścieżkę rowerową, czy na 

przełomie czerwca i lipca ścieżkę rowerową oddano do użytku dla mieszkańców.  Natomiast jeśli 



chodzi o dokładne dane techniczne, to poproszę Pana burmistrza Kubackiego, żeby przekazał te 

informacje.  

 

Zastępca Burmistrza - jeżeli chodzi o rozpoczęcie robót można powiedzieć, że już wykonawca 

przystępuje do pracy przygotowawczej. Z uwagi na to, że przekazanie placu budowy już nastąpiło, 

realizujemy odcinek ścieżki rowerowej od Lubieszewa do Stawca. Jest to odcinek, który będzie 

wykonany z masy bitumicznej. Szerokość ścieżki to 2 m, natomiast na całym odcinku ta ścieżka 

będzie wykonana w obrzeżach i jeszcze wzmocnionych przejazdach, bo również uwzględniliśmy 

dostępność do pól uprawnych, czyli w miejscach tam, gdzie będą przejazdy do tych pól konstrukcja 

zostanie jeszcze dodatkowo wzmocniona. Przejściowe prace tak jak mówiłem związane z 

wożeniem materiału, już nastąpiły.  

Natomiast no zakończenie prac planowane jest właśnie tak jak powiedział Burmistrz – czerwiec.  

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 339/XLIII/2022 

6. Projekt uchwały zmieniającej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2037. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2037.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 



Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

 

Uchwała nr 340/XLIII/2022 

7. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Nowy Dwór Gdański dla części terenu położonego na zachód od ulicy 

Jantarowej oraz na północ od drogi krajowej S7. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 
Radny Z.Koćko -rozumiem, że jak będzie opracowany ten plan, zmiana to dostaniemy do wglądu, 

będzie uchwała jeszcze dodatkowa? Panie burmistrzu, czy jak to tam będzie?  

 

Burmistrz J.Michalski -oczywiście rada musi przyjąć plan zagospodarowania przestrzennego, przed 

nami cała procedura włącznie z konsultacjami i z planem do wglądu, a na końcu uchwała 

ewentualna uchwała rady o przyjęciu planu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Nowy Dwór Gdański dla części terenu położonego na zachód od ulicy 

Jantarowej oraz na północ od drogi krajowej S7.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 341/XLIII/2022 

 

8. Projekt uchwały zmieniającej w sprawie przyjęcia regulaminu określającego wysokość stawek i 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków, obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 
Radna W. Przyborowska. Proszę Państwa, chciałam bardzo podziękować za ten projekt i za 

możliwość w takich trudnych czasach pandemii i trudnych czasach także nauki zdalnej zmian, które 



są w oświacie za taką postawę naszego organu prowadzącego, naszej gminy, aby wspierać 

nauczycieli i podnosić wtedy, kiedy to jest możliwe w ramach środków naszego budżetu dodatki. 

Dziękuję bardzo 

 
Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej w sprawie przyjęcia regulaminu określającego wysokość stawek i 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków, obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Tomasz Sieklucki 

 

Uchwała nr 342/XLIII/2022 

 

 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 343/XLIII/2022 

 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcia umowy dzierżawy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 



 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcia umowy dzierżawy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 344/XLIII/2022 

 

11. Informacja z działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

 

Brak uwag i zapytań. 

 

12. Sprawy różne. 

 

Radny M.Laskowski - mieszkaniec wspólnoty mieszkaniowej w Kmiecinie zaniepokojony jest tym, 

że Urząd Miejski przejmie dostarczanie ciepła do ich mieszkań. Wspólnota posiada zadłużenie w 

stosunku do PEC - pytanie czy gmina przejmie także dług Wspólnoty w stosunku do PEC?  

Burmistrz J.Michalski- gmina jest właścicielem kotłowni i sieci bez tej, która należy do Spółdzielni 

Mieszkaniowej - my nie zajmujemy się bezpośrednio wytwarzaniem i dystrybucją ciepła. Spółka 

PEC kończy działalność gospodarczą, wobec tego pojawi się nowy operator naszego majątku - 

chcemy, żeby to była Spółka Szop. Gdyby nastąpiła fuzja – to wszelkie zobowiązania PEC i jej 

kontrahentów przeszły by na podmiot nowy. Natomiast tu jest inaczej- PEC chce zakończyć 

działalność ciepłowniczą 30 czerwca b.roku, zatem rozliczenia z odbiorcami i kontrahentami należą 

do spółki PEC. My na pewno nie będziemy przejmować tego długu, ani go windykować - to relacja 

pomiędzy Spółką PEC, a odbiorcami ciepła. 

 

Radny H.Brzozowski -ja chciałbym się zwrócić z prośbą do koleżanek i kolegów radnych, jak 

wiemy w lipcu doszło w naszej świątyni do lekkiego pożaru, do tej pory trwał remont, pewnie jest 

ku końcowi, no i następują tak zwane rozliczenia.  Chciałbym prosić koleżanki i kolegi kolegów o 

wsparcie finansowe, które na tę chwilę jest bardzo potrzebne. Z góry za tą ofiarność dziękuję razem 

z proboszczem. Dziękujemy za informację i myślę, że odzew będzie.  

 
Radny Z.Koćko -czy na pewno jest tak, bo gmina wypowiedziała umowę PEC-owi, czy na pewno 

tak jest jak Pan burmistrz mówi? 

 

Burmistrz J.Michalski -Gmina nie wypowiedziała umowy PEC-owi, tylko nie przedłużyła umowy 

dzierżawy. Zadłużenie nie dotyczy kotłowni, infrastruktury, zadłużenie dotyczy ciepła podawanego 

przez konkretny podmiot gospodarczy. No i dobrze, że tak jest.  

 

Radny Z.Koćko -pytam się tylko, czy jest na pewno tak sprawdzone to.  

 

Burmistrz J.Michalski- tak i myślę, że to jest pewien problem dla przedsiębiorstwa.  Ale także dla 

mieszkańców, bo no nie ukrywajmy ten dług się rolował, on się przesuwał z roku na rok tak.  

Radny Z.Koćko -ale jak tak jest to bardzo dobrze. Dziękuję.  



 

 

Przewodniczący Rady przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła do Rady Miejskiej/ 

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady W.Krawczyk zamknął obrady 

XLIII sesji w dniu 27 stycznia 2022 roku. 

Na tym protokół zakończono.  

 

Sekretarz Obrad       Przewodniczący Rady Miejskiej   

Dorota Sobocińska                        Wojciech Krawczyk 

 

  

 
Przygotował(a): Anna Żurawska-Fiałek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


